



កម្មវិធីជំនួយ

៤ ជំនួយដល់អង្គការដើម្បីជួយគាំទ្រដល់សិទ្ធិ និងការពង្រឹងអំណាចរបស់ជនរងគ្រោះ

ដោយផ្ដោតផ្ទាល់លើ៖



ការបង្កើតកិច្ចសន្ទនាពហុវិស័យ



ការលើកកម្ពស់សិទ្ធិពលករចំណាកស្រុក



ស្វែងយល់ពីផលប៉ះពាល់នៃជំងឺកូវីដ-១៩

4

គម្រោងស្រាវជ្រាវផ្នែកលើលទ្ធផលគាំទ្រដល់ជនរងគ្រោះដែលត្រូវបានជួញដូរ និងក្រុមងាយរងគ្រោះ

កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងប្រឆាំងការជួញដូរមនុស្ស ត្រូវតែឆ្លើយតបទៅនឹងតម្រូវការរបស់ជនរងគ្រោះ និងក្រុមជនដែលងាយរងគ្រោះដោយការជួញដូរមនុស្ស។

អ្នកបង្កើតគោលនយោបាយត្រូវរៀនសូត្រឲ្យបានច្រើនដោយផ្ទាល់ពីជនរងគ្រោះនៃអំពើជួញដូរមនុស្ស និងការតស៊ូមតិរបស់ពួកគេ នៅពេលបង្កើតច្បាប់គោលនយោបាយ និងនីតិវិធីដើម្បីប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹងការជួញដូរមនុស្ស។

នៅអាស៊ីអាគ្នេយ៍ អង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាល (NGOs) ផ្តល់សេវាកម្មសំខាន់ៗ និងការបញ្ជូនបន្តជនរងគ្រោះនៃអំពើជួញដូរមនុស្ស រួមមានការធ្វើការជាមួយប្រជាពលរដ្ឋដែលងាយរងគ្រោះ ការកំណត់អត្តសញ្ញាណអ្នកដែលប្រឈមហានិភ័យ និងសម្របសម្រួលជាមួយភ្នាក់ងាររដ្ឋាភិបាលដើម្បីគាំទ្រអ្នកដែលត្រូវបានជួញដូរ។

ក្នុងអំឡុងពេលកូវីដ-១៩ គួនាទីរបស់អង្គការក្រៅរដ្ឋាភិបាលក្នុងការផ្តល់សេវាជូរមុខ និងការគាំទ្រដល់ជនរងគ្រោះនៃអំពើជួញដូរមនុស្ស និងក្រុមដែលងាយរងគ្រោះដោយអំពើជួញដូរមនុស្សកាន់តែមានសារៈសំខាន់។

អង្គការក្រៅរដ្ឋាភិបាលមានចំណេះដឹងនិងបទពិសោធន៍ដោយការធ្វើការផ្ទាល់ជាមួយជនដែលត្រូវបានគេជួញដូរ និងក្រុមជនដែលមានហានិភ័យ ដែលអាចផ្តល់មូលដ្ឋានភស្តុតាងសម្រាប់កំណែទម្រង់គោលនយោបាយ និងការអនុវត្តប្រឆាំងការជួញដូរ។

ដោយធ្វើការក្នុងភាពជាដៃគូសហការជាមួយរដ្ឋាភិបាល អង្គការក្រៅរដ្ឋាភិបាលអាចរួមចំណែកដល់ការអនុវត្តអនុសញ្ញាអាស៊ានប្រឆាំងនឹងការជួញដូរមនុស្ស ជាពិសេសស្ត្រី និងកុមារប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាព។

នៅខែកក្កដា ឆ្នាំ ២០២១ ASEAN-ACT បានចាប់ផ្តើមកម្មវិធីជំនួយដោយផ្តល់ថវិការប្រមាណ ១០០,០០០ ដុល្លារអូស្ត្រាលី ដល់អង្គការចំនួនប្រាំបួននៅទូទាំងតំបន់ ដើម្បីពង្រឹងការតស៊ូមតិសម្រាប់សិទ្ធិជនរងគ្រោះដោយអំពើជួញដូរមនុស្ស និងអ្នកដែលមានហានិភ័យ និងដើម្បីរួមចំណែកជាភស្តុតាងដ៏សំខាន់ដល់កំណែទម្រង់គោលនយោបាយ។

អង្គការដៃគូមិនមែនរដ្ឋាភិបាលចំនួន៩ របស់ ASEAN-ACT ដែលបាននិងកំពុងធ្វើការនៅទូទាំងរដ្ឋសមាជិកអាស៊ានចំនួន ៥ ត្រូវបានជ្រើសរើសដោយផ្អែកលើអភិក្រម បទពិសោធន៍និងជំនាញរបស់ពួកគេក្នុងការប្រឆាំងការជួញដូរមនុស្ស និងមានសង្គតិភាពជាមួយគោលការណ៍ និងយុទ្ធសាស្ត្ររបស់កម្មវិធី ASEAN-ACT ។

ដៃគូរបស់យើងកំពុងធ្វើការដើម្បីកំណត់អត្តសញ្ញាណ និងគាំទ្រជនរងគ្រោះនៃអំពើជួញដូរមនុស្ស និងជនដែលងាយរងគ្រោះដោយអំពើជួញដូរមនុស្ស ជាពិសេសជនដែលងាយរងគ្រោះដោយការជួញដូរកម្លាំងពលកម្មហើយទទួលបានផលប៉ះពាល់ដោយជំងឺរាតត្បាតបន្ថែមទៀត។

**ថ្នាក់តំបន់**



**វេទិកាជនចំណាកស្រុកអាស៊ី**  
ការស្រាវជ្រាវ និងការតស៊ូមតិពហុប្រទេស ស្តីពីការកេងប្រវ្រាញប្រាក់ឈ្នួល ដែលអាច ជាសូចនាករនៃអំពើជួញដូរមនុស្ស។

**ព្រះរាជាណាចក្រថៃ**

**មូលនិធិសិទ្ធិមនុស្ស និងការអភិវឌ្ឍ**  
ការស្រាវជ្រាវ ការតស៊ូមតិគោល នយោបាយ និងការផ្តល់ជំនួយលើករណី ការងារដោយបង្ខំនៅក្នុងវិស័យកសិកម្ម និងសំណង់នៅភាគខាងជើងនៃប្រទេស ថៃ។

**បណ្តាញការពារពលកម្ម**  
ការអភិវឌ្ឍសមត្ថភាព ការសម្របសម្រួល ពហុភាគី និងការចូលរួមគោល នយោបាយដោះស្រាយភាពងាយរង គ្រោះនៃជនចំណាកស្រុកនៅភាគខាង កើតនៃប្រទេសថៃ។

**អង្គការច្បាប់ទំនួលខុសត្រូវសង្គម**  
ការតស៊ូមតិគោលនយោបាយស្តីពីមេ រៀនដែលបានរៀនសូត្រក្នុងការកំណត់ អត្តសញ្ញាណជនរងគ្រោះ និងយុត្តិធម៌ ចំពោះករណីនៃអំពើជួញដូរមនុស្ស សម្រាប់ការងារដោយបង្ខំក្នុងប្រទេស ថៃ។

**អង្គការ Verité Southeast Asia**  
ការស្រាវជ្រាវ និងការតស៊ូមតិគោល នយោបាយស្តីពីការដោះស្រាយភាព ងាយរងគ្រោះរបស់ពលករចំណាកស្រុក តាមរយៈការជ្រើសរើសពលករក្នុងស្រុក នៅក្នុងប្រទេសថៃ។



**សាធារណរដ្ឋប្រជាមានិតឡាវ**

**អង្គការ Village Focus International**  
ការអភិវឌ្ឍន៍សមត្ថភាព និងការសម្របសម្រួល ក្នុងការកំណត់អត្តសញ្ញាណជនរងគ្រោះ និង ជំនួយ រវាងរដ្ឋាភិបាល និងអង្គការក្រៅរដ្ឋាភិ បាលនៅភាគខាងត្បូង នៃសាធារណរដ្ឋប្រជា មានិតឡាវ។

**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា**

**អង្គការជំនួយផ្នែកច្បាប់សម្រាប់ស្ត្រី និងកុមារ**  
ការសម្របសម្រួល និងជំនួយផ្លូវច្បាប់ដោយ ផ្ទាល់សម្រាប់ជនរងគ្រោះនៃអំពើជួញដូរមនុស្ស ការតស៊ូមតិគោលនយោបាយស្តីពីការកំណត់ អត្តសញ្ញាណជនរងគ្រោះ និងជំនួយនៅក្នុង ខេត្តគោលដៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជា។

**ប្រទេសវៀតណាម**

**មូលនិធិកុមារ Blue Dragon**  
ការតស៊ូមតិគោលនយោបាយស្តីពីមេរៀនដែល បានរៀនសូត្រក្នុងការកំណត់អត្តសញ្ញាណជន រងគ្រោះ ការអភិវឌ្ឍន៍សមត្ថភាព និងការសម្រប សម្រួលករណីជួញដូរមនុស្ស នៃខេត្តគោលដៅ ក្នុងប្រទេសវៀតណាម។

**ប្រទេសហ្វីលីពីន**

**អង្គការ Ople Centre**  
ការស្រាវជ្រាវ និងការតស៊ូមតិគោលនយោបាយ ដើម្បីដោះស្រាយការកេងប្រវ្រាញពលករចំណាក ស្រុកនៃប្រទេសហ្វីលីពីន ដែលជួយដល់ការ រៀបចំរចនាសម្ព័ន្ធនៃនាយកដ្ឋានថ្មី។

**ការជ្រើសរើសកម្មវិធីជំនួយ**

ASEAN-ACT បានជ្រើសរើសដៃគូទាំងនេះសម្រាប់ការផ្តល់មូល និធិនៅក្នុងដំណាក់កាលដំបូងនេះដោយផ្អែកលើអភិក្រម និងបទ ពិសោធន៍របស់ពួកគេក្នុងការប្រឆាំងការជួញដូរមនុស្ស និងមាន សង្គតិភាពជាមួយគោលការណ៍ និងយុទ្ធសាស្ត្រកម្មវិធីរបស់ យើង។

អង្គការក្រៅរដ្ឋាភិបាលនឹងចូលរួមចំណែកក្នុងការផ្តល់មូលដ្ឋាន ភស្តុតាងស្តីពីការជួញដូរមនុស្ស និងការប្រឆាំងការជួញដូរ មនុស្ស តាមរយៈការអនុវត្តគម្រោងទាំងអស់នេះ ព្រមទាំងបទ ពិសោធន៍ និងជំនាញផ្ទាល់របស់ពួកគេដែលធ្វើការលើបញ្ហាទាំង នេះ ដើម្បីជួយដល់កិច្ចសន្ទនាគោលនយោបាយ។

កម្មវិធីជំនួយផ្តោតលើភាពងាយរងគ្រោះរបស់ពលករចំណាក ស្រុកចំពោះការជួញដូរមនុស្ស និងការអភិវឌ្ឍដំណើរការគោល នយោបាយសាធារណៈបរិយាប័ន្នដែលពាក់ព័ន្ធ និងការសន្ទនា។ យើងកំពុងធ្វើការជាមួយអង្គការក្រៅរដ្ឋាភិបាលជួរមុខ និងដែល មានមូលដ្ឋានលើការស្រាវជ្រាវ ដើម្បីលើកកម្ពស់សិទ្ធិរបស់ពល ករចំណាកស្រុក។

For further information please contact [info@aseanact.org](mailto:info@aseanact.org).

